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MVDr. Hrdlík: 

Rómska problematika, treba ju riešiť, je to vážny problém. Teraz sa blížia voľby do 

Európskeho parlamentu, pán primátor, budú tu chodiť všelijakí kandidáti sa ukazovať, buď 

taký dobrý, by som ťa poprosil, im tam vyčleniť miesto na I. Krasku, žeby videli tú chudobu, 

aj tam bude pohostenie pre nich, žeby sa tam vyjadrovali konkrétne, nie potom sa starajú 

o psov v Srbsku a imigrantov a my tu máme chudobu rovno pod očami. A následne tá 

chudoba potom provokuje kriminalizáciu a terorizovanie občanov Trebišova. Toto nech vidia, 

tú chudobu, v ktorej tam žijú tí občania.  

 

PhDr. Čižmár: 

Budeme sa snažiť v prípade, že takáto možnosť bude, že tých kandidátov, ktorí v tomto 

priestore si budú robiť, buď priamo terénnu kampaň alebo mediálnu kampaň, aby sa zaujímali 

o problematiku tak rómsku, ako aj stavu nehnuteľností, ktoré sú buď vo vlastníctve štátu, 

alebo sú vlastníctvom štátu a momentálne sú v nájme. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 


